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Satans Eden nr. 114  

Depresjon og Dom i Endetiden, del 4 

09. juli, 2023 

Brian Kocourek, Pastor 

 

La oss bøye våre hoder i bønn. Nådige Far, vi er så takknemlige Herre, for å være samlet sammen i dag, vel 

vitende om at vi befinner oss et sted mellom den 81. og 82. scenen som skal bli fremvist foran oss. Og det 

kommer en bortrykkelse, en forvandling av denne kroppen og en hjemreise. Så Herre, vi bare ber deg om å øke 

hastigheten på rulletrappen og hjelpe oss å se dette, uten å mislykkes. Vi ber om det i Jesu navn. Amen. 

 

Dere kan sette dere.  

Jeg er virkelig stolt av denne menigheten fordi når dere gjør en web-analyse av hva de forkynner i disse såkalte 

budskaps-menigheter, da er det bare ingenting der, ikke noe annet enn det som du vil høre i en baptistkirke eller 

en pinsemenighet. I noen kirker forkynner de slik som baptister forkynner. Mens andre kirker forkynner akkurat 

slik som pinsevenner. Det handler om følelser. Det handler om å føle seg bra. Det handler om å elske Gud. Men 

kristendom er mer enn å elske Gud med gode følelser. 

 

Broder Branham sier: Kirken er blitt bløt. De er laodikeiske, og de er blinde, nakne og ynkelige. Men de vet ikke 

om det. Så de er også mentalt tilbakestående. Og det er godt å faktisk ha et evangelium som kan bite fra seg, et 

som vi kan stå sammen med. For vi er nødt til å bli stående der en av disse dagene.  

 

Så min bønn er at dere alle må bli gjort rede. Og vi blir gjort rede av en femfoldig tjeneste og av en Guds profet, 

som kom ned og ga det til dem. Og de tok lyset, og de spredte det ut blant andre.  

 

Nå, neste uke skal vi ha spørsmål og svar, og jeg skal på lørdag møte forkynnere fra hele verden via Internett. 

Og søndag skal vi gå gjennom det her. Men uken deretter starter vi en miniserie om Kirkenes Verdensråd. Nå, 

du kan søke og søke og søke på Internett. Du finner ikke mye om det med mindre du virkelig vet hva det handler 

om. For husk at det er Den katolske kirke som har ansvaret. Men hun trenger støtte. Og i Åpenbaringen 13 blir vi 

fortalt at USA faktisk hjelper bildet, gjennom bildet. De gir makt til dyret. Så Den katolske kirke i seg selv er 
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verdiløs, fordi de kunne ikke fortelle deg noen ting. Du ville rett og slett ikke gjøre det som de ønsker at du skal 

gjøre. Men alle kirkene forener seg sammen med Den katolske kirke. Bibelen sier at de vil forkaste læren, og 

begynne å forkynne eventyr. 

2. Timoteus 4:4 De skal vende ørene sine bort fra å høre sannheten, og de skal vende seg til eventyr.  

 

Broder Branham sa i Spørsmål Og Svar, 1957 og 1962, han sa at det er en treenighetslære og en Jesus Alene 

lære. Vel, ser dere at det er allerede blitt gjort i Budskapet? De forkynner Jesus Alene lære. Og han kalte det 

eventyr, Jesus Alene lære og treenighetslæren. For husk at treenighetslæren kommer ut av Babylon. Det 

kommer ut av Anu, Ea og Enlil. (Navn på 3 avguder i Babylon) Og derfor kommer treenighetslæren ut fra 

Babylon, og det er en mytologi. Hva er mytologi? Det er eventyr. Det er alt hva det er. Så der har du din 

treenighet, og der har du din Jesus Alene lære.  

 

Vi skal i dag studere videre om Depresjon og Dom i Endetiden, del 4. Og deretter, i ettermiddag har vi del 5. Og 

jeg har delt dette opp i to, fordi vi fikk rundt 20 sider, og da bestemte jeg meg for at vi skulle dele det opp i to og 

gjøre det litt kortere.  

Så jeg skal bare lese Skriftsteder, og jeg skal lese ting som broder Branham sa.  

 

Ordspråket 6:32 Den som driver hor med en kvinne, er uten forstand i sitt hjerte. Den som gjør det, ødelegger 

sin egen sjel.  

 

Vel, du kan drive hor åndelig eller fysisk. Og vi taler om den åndelige delen. Greit? 

 

Derfor må det først skje en åndelig død, hvor en person mister enhver forståelse som de måtte ha hatt.  

 

Så hvordan gjør de det? Ved å begå utroskap. Med andre ord, å slå seg sammen med en kirke. Være forenet 

sammen med alt det som vil ta dem bort fra Ordet. Og hva er hele hensikten med det Antikristelige systemet? 

Det er å få deg til å være religiøs, uten å ha en doktrine, uten Ordet.  
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Så folk kan snakke om at de elsker Jesus. De føler det så godt i sin ånd, og det bare herlig, herlig, herlig. Og la 

oss alle være brødre. Og du vet, la oss bare være virkelig hyggelige og alt annet.  

Men du begår åndelig hor når du er uten Ordet.  

 

Vel, du kan være slik, herlig, herlig, herlig, og ha læren. Og da er du ok. Men når du legger læren til side for å 

komme overens, med dem, da har du gjort skade rett der. Du har vist deg selv at du er villig til å betale prisen, 

og du er en prostituert, det er det du er. Du er ikke trofast. 

 

Ordspråket 30:20 Slik oppfører en horkvinne seg: Hun eter og tørker seg om munnen og sier: Jeg har ikke gjort 

noe ondt! 

 

Du skjønner, akkurat som Eva der i hagen. Gud sa, ikke et av det. For den dagen du eter av det, den dagen dør 
du. Vel, en horkvinne eter, tørker munnen og sier: Jeg har ikke gjort noe ondt. Så med andre ord, hennes 
spising viser at hun tar det inn i seg selv. Det er utroskap. 
 

Esekiel 16:32 Du horkvinne, som tar imot fremmede istedenfor din mann! 

 

Der har du din definisjon av utroskap. Hun tar imot fremmede istedenfor sin mann. Ja vel. Så vi kommer til å gå 
nærmere inn på dette, for jeg skal vise at disse er blitt merket som ekteskapsbrytere, før dommen kommer. Og 
dommen er depresjon. Hele verden lever i hor. Bibelen sier at kongene på jorden har drevet hor med henne, 
Skjøgen. Og folkene på jorden er blitt drukne, noe som betyr at de er blitt gjort rike i sitt horeliv med henne. Så 
du skjønner, det er ikke bare kongene, men folket går sammen med dem.  
 

Åpenbaringen 2:22 Se, Jeg kaster henne på sykeseng, og dem som lever i hor (utuktig samliv) med henne, 

kaster Jeg ut i stor trengsel, hvis ikke de omvender seg fra gjerningene sine. 

 

Med andre ord, du har kanskje en gang vært en del av det systemet. Du kan ha vært republikaner eller demokrat 

og en del av deres system, men nå har du begynt å forstå. Ja vel, du skjønner at alt sammen er falskhet. Alt 

sammen er utroskap, og du vil ikke ha noen ting med det å gjøre. Derfor ser vi at trengsel og død er hennes 

straff. 
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2. Peter 2:14 Deres øyne er fulle av skjøgen, og de kan ikke opphøre med å synde (synd er vantro). De lurer 

ubefestede sjeler. De har et hjerte som er opplært i grådighet, og de er forbannelsens barn. 

Barn av forbannelsen. Forbannelsen er over dem. Hvor kommer nå denne forbannelsen fra? Det skjer når man 

ikke sier det samme som Paulus sa. Han sa: Hvis en mann kommer til deg og sier noe annet enn det som jeg 

har sagt, la ham være forbannet. Moses sa det samme. Jesus sa det samme. 

 

Markus 8:38 For den som skammer seg over Meg og Mine ord i denne troløse (skjøgeaktige) og syndige slekt, 

ham skal også Menneskesønnen skamme seg over når Han kommer i Sin Fars herlighet med de hellige 

englene.  

 

Det handler ikke bare om det at de er så hyggelige, men at de rett og slett ikke har noen åpenbaring. Det 
handler om at de avviser åpenbaringen, og de er hyggelige for en hensikt. Nå, hvorfor er du hyggelig for en 
hensikt? Vel, jeg sier ikke at vi ikke skal være hyggelige, men hvorfor er du hyggelig for en hensikt? Fordi du vil 
vinne noe. Du legger merke til at et lite barn sier: Å mamma, jeg elsker deg så mye. Du er så pen. Og pappa, å, 

du er så fin og alt mulig. Kan jeg få litt godteri? Skjønner du? Det ligger et motiv bak at de er hyggelige. 
 

Jakob 4:4 Dere horkarer og horkvinner! (Åndelig hor.) Vet dere ikke at vennskap med verden er fiendskap mot 

Gud? Hver den som vil være venn med verden, gjør seg selv til Guds fiende.  

 

Så de er dine fiender. De er Guds fiender. De er dine fiender. Vel, jeg vet at noen tenker: Å du, han preker bare 

så hardt. Han kommer nok til å få et nytt slag eller noe, så vi kan bli kvitt ham. For du skjønner, vi er lei av å høre 

disse harde tingene. Men la meg bare si dette. Jeg sier bare det som Ordet sier, Skjønner? Du leser det rett der. 

Så det er ikke meg, det er Ham. Og Han sa: Vennskap med verden er fiendskap mot Gud. 

 

62-0621E Stadfestelse Og Bevis 62. Nå, la meg fortelle deg, venn, at Moses sin Gud, som kunne ta dem inn i 

arken, Han kunne ta dem bort fra disse murene. Og hvis Gud, gjennom et instinkt i en fugl, kunne kalle den bort 

fra fare, hvor mye mer skulle Han ikke kalle mennesker, de som er inspirert av Den Hellige Ånd?  
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(Med andre ord: Kristi lære. Og uten den har du ikke Gud. Og Paulus sa at uten den tilhører du ikke Ham. For 

det at Gud har åpnet opp dine øyne til denne sannheten, det er akkurat som Moses, og akkurat som profetene 

før oss. Vi blir inspirert av Guds Ord.) 

 

For en ond ting. For en utro generasjon.  

Hør nå. Hvor mange mennesker kjenner du, som begår utroskap? Jeg skal fortelle deg noe. Alle som er utenfor 
sannheten, begår utroskap. Og de vet ikke engang om det. Som broder Branham sa: Dere kvinner er der ute i 
badedrakter og klipper plenen, og dere driver hor med mange. Dere vet ikke engang om det. 
 
En jødisk rabbiner sa: Vel, med mindre du faktisk gjør den tingen, da er du det ikke. Men han avviser Jesus. 
Jesus sa: Av hjertets overflod taler munnen. Han sa: Hvis en mann ser på en kvinne, og lyster etter henne i sitt 
hjerte, da begår han hor med henne. Vel, hvis du ser slik på det når det gjelder kirkene, vel, jeg vil ikke si det 
fordi det ville fornærme noen her inne. Men det finnes kirker i dette budskapet som forkynner en horaktig 
forening. Og de står opp og de snakker i kanskje 5-10 minutter. Så får de noen til å synge. Og deretter synger 
en kvinne. Og jeg beklager, ja, det finnes god musikk i dette Budskapet, hvis de synger de gamle sangene. Men 
det er noen mennesker som bare kommer opp dit, og de høres ut som om de egentlig befinner seg i en elskov, 
Skjønner du? «Å Jesus, å skjønne Jesus.» Jeg bryr meg ikke om den typen musikk. Det er noe falskt der.  
 

For en ond ting. For en utro generasjon. For et ondt sted vi lever i. For en syndig, ugudelig nasjon vi har.  

Ikke tro at du lever i en nasjon som tjener Gud, en som setter Bibelen først. De har tatt 
uavhengighetserklæringen, og de har makulert den. De har tatt vår grunnlov og de har makulert den.  
Der ble det sagt: «Vi er én nasjon under Gud». Ser dere, de har tatt ut alt dette. De har tatt ut troskapsløftet. De 
har tatt bort «Vi Er Én Nasjon Under Gud». De vil ikke ha noe mer med Gud å gjøre. Demokratene har tatt det ut 
av sin plattform. Dere blir lurt av det republikanske partiet fordi de snakker konservative ting. Men egentlig, alt 
hva det handler om, er å bli gjenvalgt. Ingen av dem snakker sant. Hvor mange av dem tror virkelig at Gud 
sendte en profet for å vise oss barmhjertighet, for å få oss ut herfra? Ingen av dem. Så de forkynner falskt.  
 

Din godhet betyr ingenting for Gud. Bibelen sier at din rettferdighet er som skitne filler. Hva er en skitten fille? 
Det er en kvinnes menstruasjon, én gang i måneden. OK, det er skittent. Og så sier Gud: Din rettferdighet er 
som skitne filler. Det er hva slags påvirkning det har på Gud at du er hyggelig. Jeg vil heller stå fast. Se nå, hva 
er forskjellen mellom Broder Vayle og Broder Branham? Det var mirakler. De hadde det samme evangeliet. 
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Broder Branham sa: Hvis du ønsker å vite noe om dette budskapet, da spør broder Vayle. Og vet du hva? Folket 
elsket Broder Branham fordi han var så hyggelig, men de hatet Broder Vayle fordi han var litt usympatisk. Og vet 
du, min første samtale med broder Vayle hjemme hos ham, da satt vi og samtalte. Og han sa noen ting, og jeg 
kunne bare ikke forstå. 
Og jeg gikk til sengs fordi jeg var så ren. Jeg ville ikke engang si et banneord eller noe slikt. Og jeg gikk til 
sengs, og jeg sa: Herre, du vet at han har så mye lys, og likevel er han så hard. Og den Hellige Ånd sa til meg: 
Hvem av mine profeter var ikke hard? 

 
Du har profeten, Samuel. Hva gjorde han? Han skar dem i stykker. Kan du forestille deg å kutte opp en levende 
person, i stykker? Tenk på det. Nå, det er å være hard. Det er tøft, ja visst. Og kong Saul visste ikke at han 
hadde satt seg mot Gud. Og Gud sa: Ikke ta noen ting med tilbake, ikke la noen leve, ikke la sauer eller noen 
ting bli tilbake. Og Saul kom tilbake og sa: Det kan vel ikke skade om vi tar med noen sauer og geiter og slike 
ting. Og kongen, vi bare lar ham slippe unna. Og profeten kom, og han tok kongens sverd, og han hakket dem i 
stykker. Det er en Guds profet.  
 
En annen Guds profet, og disse 40 små barna. Jeg mener, du tenker på alt det som skjer i denne verden, og alle 
disse barna er i fare og alt mulig. Og en Guds profet sendte en bjørn etter 40 barn, og den drepte dem. Oi, det er 
ganske brutalt. Det er en Guds profet.  
 
Du skjønner, han elsket Guds Ord mer enn noe annet. Elsker du Guds Ord? Og er du villig til å ikke gå på 
akkord med Hans Sannhet? Er du villig til å takke nei til nettsteder som bare handler om å synge? 
Og så, plutselig, glir denne karen inn og sier noen ord fra Bibelen, og det er alt sammen helt feil. Han er bare, du 

vet, han er korrupt uansett, og han tar bare helt feil. Og du sier, vel, men jeg elsker sangen. Nei, du er villig til å 

gå på akkord med Guds sannhet. Jeg ville ikke høre på den slags ting om jeg ble betalt 1,000,000 dollar. Du 

kunne ikke få meg til å gjøre det. 

 
Og når du lytter til de tingene, da hater du Gud. Og du tror at du elsker Gud fordi du er fanget i følelser. Og det 
er sykt. Veldig, veldig sykt. Nå, jeg er lei meg. Jeg snakker ikke til dere folk her. Men jeg sier bare dette til alle 
dere som hører på. Det er bare en syk ting. Det er en utro nasjon. 
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Og vi tenker: «Åh, hun var på Plymouth Rock. Hun kom ut derfra.» Ja. En gang gjorde hun det. En gang sto hun 

sammen med Guds Ord. En gang skrev hun en uavhengighetserklæring, en gang skrev hun en grunnlov. Men 

ikke i dag, ikke i dag. De har brutt dem.  

 

Gudsforlatt, Gudshatere, de søker tegn, er fremgangsrike, etterlignere, gjør kjødelige sammenligninger. Ledet 

opp med en haug med ingenting, kommer til enden av veien. Jeg taler dette i Herrens Navn. En gang til vil jeg gi 

ut et kall. Det er opp til deg å svare. Ja vel. 

 

64-0618 Guds Nærvær Ikke Gjenkjent 135. Som i Jesu dager, den samme tingen. Se ham stå her nå. Han sa: 

"Som det var i Jonas' dager: For likesom Jonas var i hvalens buk tre dager og netter, slik må også 

Menneskesønnen være.» Han sa: "En ugudelig og utro generasjon vil søke etter et tegn."  

 
(«Believe the Sign».) Tro tegnet. Alle sammen er her i dette Budskapet på grunn av tegnet. Men de vil ikke lytte 
til tegnets røst, som er den læren han forkynte. Jesus, de elsket Hans tjeneste, de elsket disse helbredelsene. 
De sa: «Kom til min kirke. Kom til mitt tempel. Les fra Bibelen.» Men da Han sa: I dag er dette skriftsted blitt 

oppfylt, oi sann. Da han åpnet munnen og brakte ut læren: «Dere er slanger, dere er avkom av slanger». Å, de 
likte Ham ikke da. 
 
De elsket William Branhams tjeneste helt til han begynte å forkynne Ordet. Men da han åpnet det opp rundt 
1957, og virkelig begynte å forkynne Ordet. De sa: «Vi er nødt til å ta vare på vårt kirkesamfunn, vi er nødt til å 
ta vare på vår treenighetslære, vi er nødt til å ta vare på vår Jesus Alene lære. Vi er nødt til å ta vare på våre 
tradisjoner, vår religion.» Og dermed endte han opp med å forkynne for bare en håndfull, i 1965. Så han ble 
forkastet.  
 

Vet du hva jeg tror at han gjorde? Han profeterte: "En ond og utro generasjon ..." Jeg lurer på om noen 

mennesker i sitt rette sinn kunne benekte at vi lever i en ond og utro generasjon, når vi ser at homofili, 

perversjon og skilsmisseraten i Amerika er høyere her enn i noen annen nasjon i verden. 

Og hør etter, endog i dette budskapet, det er sørgelig at det finnes kirker i dette budskapet som tillater homofile 

å delta. Det er folk i dette budskapet som er homoseksuelle, som er pedofile. Disse bør ikke få lov til å komme 
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inn gjennom døren. Diakonen skulle hilse ham i døren og si: Beklager, men din type får ikke lov til å komme inn 

sammen med oss, fordi vi nyter av Guds Ord. Og du tror ikke Ordet. Du tror på et sosialt evangelium. 

  

Og hele verden har gått inn i et kaos av det. Nesten tre av fire er skilt. Skjønner? Tenk på det. Skiller seg, gifter 

seg igjen, og skiller seg og gifter seg igjen. "De spiste, de drakk, de tok til ekte, og de ble gitt til ekte." Se på den 

tiden som vi lever i. Når tid var det noen gang i et slikt kaos?  

 

Nå, jeg kan forstå det hvis du er i verden, og du ikke følger evangeliet. Jeg har tre brødre som alle er skilt, og 

beklager å måtte si det. Og Bibelen sier: Ikke gjør det. Men de gjør det likevel. Hva er det? Det er ulydighet mot 

Guds Ord. Hva er det? Du er blitt merket. Du er blitt merket. Ja vel. 

 

53-0906A Tror Du Dette? 31. Gud gjør alltid en forberedelse til ting. Tror du ikke det? Jeg vil at du skal lytte 

nøye. Jeg tror i dag av hele mitt hjerte ... Nå, dette er bare Broder Branham som taler. Skjønner du? Jeg tror at 

de tingene som du ser finner sted nå, er en forberedelse.  

 
Ja vel. Hva er de 86 tegn og hendelser i Parousia? Det er en forberedelse. Hvis du ikke vet at Gud er her, og 
Han har gjort 81 av de 86, da har du ingen anelse om hva dette budskapet handler om. Du er bare en 
konservativ, en som sier at han tror på budskapet.  
 

Gud forbereder noe like før et klimaks. Gud advarer alltid verden. Og da, hvis de ikke vil ta imot advarsler, da 

er det bare én ting som gjenstår. Det er en dom.  

 
La meg nå spørre deg om dette. Hvor mange kirker som hevder å tro på budskapet, kan liste opp 10 av de 81 
tingene som har skjedd under Kristi parousia. Hvor mange kirker i dette budskapet som sier: «Å, jeg tror på 
budskapet?» Vet du hva? Jeg tviler på at det er mer enn en håndfull. Og jeg sier ikke dette på grunn av meg, 
men fordi jeg har undervist om disse tingene. Og da forstår du disse tingene. Men hvorfor underviser ikke alle 
predikanter om disse tingene?  
 
Det var det jeg sa til en viss predikant. Han har en tjeneste. Han sender ut en liten podkast om hva han skal 
lære til dem, og han vil ikke si noe om Parousia. Han vil ikke si noe om de 81 hendelsene. Hvorfor? Fordi, vet du 



9 
 

hva? Menneskene i dette budskapet tror at det er en falsk lære. Og likevel, Jesus forkynte det. Paulus forkynte 
det. Paulus sa: Dersom du forkynner noe annet enn det som jeg forkynner, da er du forbannet. Så de forkynner 
noe annet enn det som han forkynte, og de er da forbannet. Hvorfor forkynner ikke alle Parousia i dag? Vi 
befinner oss inne i det. Han er her, han gjør ting og vi ser Ham gjøre ting. Men vet du hva? De har ingen anelse, 
fordi de befinner seg på en annen vei. 
 

Noah advarte verden, og de ville ikke ta imot det. Og gjennom alle tidsaldrene, Gud har alltid advart. Han sender 

barmhjertighet. Og dersom de forakter barmhjertigheten, da er det ikke annet igjen enn dom. Men den 

barmhjertige Far vil først sende barmhjertighet. 

 

53-1111 Forberedelse 33. Nå, Gud i Sin forberedelse, den gang da Gud skulle ødelegge verden. Før han ødela 

verden, sendte han ut en forberedelse for å frelse de mennesker som ønsket å bli frelst. Han gjør det alltid. Han 

viser barmhjertighet før dommen. Og hvis mennesker forakter barmhjertighet, da er det bare én ting tilbake, og 

det er dom. Og Gud dømmer deg ikke; du dømmer deg selv.  

 
Nå, folk hevder å følge Ildstøtten, de hevder å følge budskapet, og de dømmer seg selv akkurat som de gjorde i 
Moses sin tid. Alt for mange mennesker gikk ut sammen med ham. Alt for mange mennesker gikk ut under 
Ildstøtten, under en stadfestet profet. Og de ønsket å steine den stadfestede profeten. Og to millioner 
mennesker omkom i ødemarken. Og bare Josva og Kaleb, og noen yngre, de var under 20 år på den tiden ved 
Kades Barnea. Så hvor mange mennesker kom inn i det lovede land? Hvor mange av disse menneskene døde, 
av de som fulgte etter Ildstøtten og den stadfestede Moses? Kom igjen. 1.999.998 døde. De er fortapt. 
 
Og Gud, Han dømmer deg ikke. Du dømmer deg selv. Hvordan dømmer du deg selv? Ved å forkaste Ordet. 

Hvordan får du dyrets merke? Ved å forkaste Ordet. Ved å forkaste Ordet. Ved å ta et alternativ, som er religion. 
Dere er et religiøst folk, det er det ingen tvil om. Men det kommer ikke til å ta deg til himmelen, hvor religiøs du 
måtte være. Det er mange mennesker som er religiøse i denne verden. Men den ene tingen som de fleste har 
gjort, de forkastet Ordet.  
 

Det er sant. Så lenge du befinner deg under blodet som omkranser denne verden, da har du rett til nåde. Kristi 

blod holder Gud borte fra å drepe deg, ellers ville Han drepe deg så snart du syndet. Men det holder fortsatt Gud 
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fra deg, fra din død. Du har en fri vilje nå. Men når du dør og din ånd går utover det, da er du allerede dømt. Du 

trenger ikke å vente på dommen; Du er dømt allerede. Gud har sagt: "Den dagen du eter av det, den dagen dør 

du." Og det avgjør det. 

 

Så jeg sier bare at du kan gjøre ting, du kan få ting til å se pent ut, men alt er falskt. Jeg vil heller stå sammen 
med et rettferdig Ord. Det ser ikke pent ut, men det gir sannelig en glede til min sjel. Og døm deg selv. Ok, det 
er sant. Så lenge du er under det blodet som ligger omkranset rundt denne verden, da har du rett til nåde. Å, er 
ikke det en fantastisk uttalelse? For det er det jeg setter min lit til. Jeg setter min lit til blodet for min 
fullkommenhet. Så når Gud ser på meg, da ser Han Sin egen sønn.  
 

Så det handler ikke om hvor hellig du er. Det handler ikke om hvor hyggelig du er. Nå, jeg sier ikke at du skal gå 
ut og være en dårlig kar og tale harde ord. Men det jeg sier er dette: Sett tingene på sin rette plass. Når noen 
spør deg: «Er du en kristen?» Fortell dem at Gud er her. Fortell dem at alle ting går nedover. Ikke si: «Ja, jeg er 
kristen, og det er fint.» Du bare unngår det. Fortell dem sannheten. Fordi, det er den eneste sjansen de har til å 
motta sannheten. Ikke hold tilbake. Predikanter i dette budskapet kjenner til Guds Parousia, og de nekter endog 
å nevne ordet. Noen vil nevne det: «Å, ja Han er her. Å, bra for deg. Han er her.» Hvorfor forteller du ham ikke 
om de 86 hendelsene, slik at de da kan identifisere det sammen med Parousia, dette som Jesus talte om, som 
Paulus talte om, Peter talte om, Johannes talte om og Jakob talte om. De vil ikke gjøre det. De holder sannheten 
nede.  
 
Kristi Herre holder deg fra å bli drept i det øyeblikket du synder. Så hvis du ikke står for Ham her, da vil du ikke 
stå for Ham på den andre siden. Beklager.  
 
«Å, jeg elsker deg, broder Branham. Jeg elsker deg, broder Branham. Og alle de som elsker meg, vil være 
sammen med meg. Hunden min er sammen med meg, hesten min er sammen med meg. Og du vet at hver 
person er sammen med meg.» Hør etter. Du elsker ikke Gud. Du sier at du elsker Broder Branham. Men du står 
ikke sammen med hans ord. Du lærer ikke de tingene som han lærte. «Jeg skal velge ut hva jeg vil ha av det. 
Fordi du vet at det vil beholde flere mennesker i setene.» 
Vi har ikke mange mennesker i setene. Vi har dem rundt om i verden, men vi har dem ikke her. Vi kunne sikkert 

lett hatt 200 mennesker i denne kirken, hvis jeg var en søt, snill gammel prest. Men jeg er ikke en søt, snill 
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gammel prest. Jeg er en person som har hatt dette hjerneslaget. Og jeg lever så trofast som jeg kan mot den 

læren som han ga oss. 

 

Legg merke til at han sa: «Gud dømmer deg ikke, du dømmer deg selv.» Og hvordan gjør vi det? Ved enten å 

adlyde Hans Ord, eller å høste det som vi har sådd. Og hva har dette å gjøre med  

Depresjon og Dom i Endetiden? Det har alt å gjøre med det. 

 

Hvis vi undersøker denne Boken (5. Mosebok) med de 2 lover, da vil vi se en lov om velsignelse og en lov om 

forbannelse. Deuter (som betyr to) + onomy (studiet av).  

 
65-1128M Guds Eneste Tilveiebrakte Sted 76. Nå, ordet Deuteronomy, selve ordet betyr “to lover,” ordet 
Deuteronomy. [Deuteronomy er engelsk navn på 5. Mosebok] Og Gud har to lover. De to lovene: Den ene er 
ulydighet mot Ordet, og dø; og den andre er lydighet mot Ordet, og leve. Det er de to lovene, og Deuteronomy 
betyr disse «to lover». Begge to, de har absolutt blitt fremvist for oss i Skriften. Den ene er død, den andre er 
Liv; Livet og døden. Gud virker bare i Liv, satan bare i død. Og disse to er blitt fremvist for verden offentlig, åpent 
for alles øyne, og det er ingen unnskyldning for oss.  
 
Du vet, veldig mange mennesker setter dette til side. «Jeg trenger ikke å studere ordet. Jeg bare tror på Jesus. 
Jeg tror på Hans blod.» Nei, det gjør du ikke. Hvis du trodde på Hans Ord, ville du ha Bibelen åpen hver dag. Du 
ville studere skriften hver dag for å finne ut mer om hva dette kjærlighetsbrevet er for bruden. Fordi det er et 
kjærlighetsbrev. Det er fylt opp med barmhjertighet, fylt opp med nåde. Men du tenker at du er gått forbi dette, 
fordi du er en god person. Du røykte aldri. Du drakk aldri. Hva så? Slangen har aldri røykt eller drukket. Kom 
igjen, tror du at Judas var en røyker og en drikker? Tror du at han var en horkarl og en ekteskapsbryter? Jeg tror 

ikke det. Jeg tror han bare avslo Jesus. Men han var en kjekk kar.  
 
76. Den ene ble fremvist på Sinai-fjellet, da loven ble gitt. Den dømte hele menneskeslekten til døden. Den 
andre ble gitt på Golgata-fjellet. Den førte hele menneskeslekten til Livet, da straffen ble betalt i Jesus Kristus. 
De to lovene i 5. Mosebok ble oppfylt i disse to store hendelser. 
 
65-0425 Guds Tilveiebrakte Sted 24. "Deuteronomy" er et gresk ord som betyr "De to lover", ordet 
"Deuteronomy"... Og Gud har to lover.  
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25 Og en av dem er dødens lov: Det å være ulydig mot Hans Ord. Det finner vi når Eva ikke adlød Hans Ord. 
Det brakte død. Det er en av Hans lover: "Den dagen du eter av det, den dagen dør du. " 
26 Og så har Han en annen lov, som er Livets lov til lydighet, hvis du ikke gjør dette og dette... Hvis du holder 
Hans Ord, skal du leve.  
27 Dette koker ned til to ting, slik jeg tenker om det: Det er enten å holde Hans Ord eller å være ulydig mot Hans 
Ord.  
28 En av disse lovene ble gitt på Sinai-fjellet. Det er dødens lov. Den andre loven ble gitt på Golgata, hvor Livets 

lov ble gitt gjennom Kristus Jesus.  
 
65-0220 Guds Utvalgte Sted For Tilbedelse 14 Nå, vi tok denne teksten ut fra Deuteronomy (5. Mosebok). 
Det er et gresk ord som har en sammensatt betydning, eller det betyr, “to lover”.  Det greske ordet 
Deuteronomy, betyr “to forskjellige lover.”   
Og det er akkurat det Gud har, to forskjellige lover. Og den ene er dødens lov, og den andre er Livets lov. Gud 
har to lover.  Å følge Ham, og tjene Ham og tilbe Ham, er Liv. Å avvise Det, er død. Det er de to lover i Gud.  
 

I 5. Mosebok, spesielt kapittel 28, her ser vi at hvis vi lytter nøye etter og adlyder Guds Ord, Hans lov, Hans 

Torah, som betyr: «Instruksjon fra Faderen», da vil vi bli velsignet så mye at velsignelsene vil komme over oss 

og overta oss.  

Dette er som i et løp, hvor du ikke er klar over at den som kommer opp bak deg, har større fart enn du har, og 

når du blir klar over at han har innhentet deg, han går forbi deg, og har tatt over ledelsen i ditt løp. 

 

5. Mosebok 28:1 Dersom du nå akter vel på å høre på Herrens, din Guds røst (det er dine profeter), så du 

akter vel på å gjøre alle hans bud, som jeg gir deg i dag, da skal Herren din Gud heve deg høyt over alle 

folkene på jorden. 

2 Og alle disse velsignelser skal komme over deg og nå deg, så sant du hører på Herrens, din Guds røst:  

 

Men hva om du ikke lytter nøye til Herrens Røst? Hva betyr det å lytte nøye? Det betyr å ta hensyn til. Det betyr 
å legge merke til, å lytte nøye etter. Men hva om du ikke lytter nøye etter Herrens røst, som du har mottatt? «Jeg 
synder ikke. Jeg begår ikke utroskap. Jeg driver ikke hor. Jeg drikker ikke. Jeg banner ikke. Jeg gjør ikke noen 
av disse tingene.» Du er fortsatt fortapt fordi du ikke lyttet nøye etter. Du brydde deg ikke. Du vet ikke at Guds 
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Parousia allerede er her. At Han har vist oss tegn og hendelser. Du lytter ikke. Du følger ikke med. Du følger 
ikke med på hva han sier. 
 

Hva om du ikke vil gi noen oppmerksomhet til Guds røst. Hva vil skje? Det motsatte vil skje av det som vi ser i 

vers 15. Og her ser vi de forbannelser som er forbundet med å ikke gi akt på, eller å ikke ta hensyn til Hans 

Røst. Hans Røst er Hans Ord. 

 

Nå skal jeg si dette. Det skal komme en veldig kraftig dom over Amerika. Og vet du hva? Amerika er lysår foran 
Europa og resten av nasjonene. Dra til Kina, dra til alle disse stedene i verden, og de er urene. De lever i 
mytologi, de lever i hedenskap. Men amerikanerne er de verste nå. Broder Branham sa da han så Miss America, 
at hun var naken, og hun holder en avis foran sine private deler. Hva er en avis? Den er full av skitt. Hva gjorde 
hun? Hun danset til denne rock'n'roll-musikken. Hva gjør de i kirkene i dag? De danser til hva da? Rock'n'roll-
musikk. Jeg mener, det har fått deg ut av setet ditt, og du danser og du hopper og du skriker. Ære være Gud, 
Ære være Gud, Halleluja. Og du er på Hallelujamarsjen og alt annet. Og dette er Miss Amerika i sin nakne 
tilstand. Og hun danser til rock'n'roll. 
 
En venn av meg, jeg snakket med ham en kveld, fra Jeffersonville, og han er en virkelig elskelig broder. Og han 
sa til meg: Vet du hva? Da jeg så det, at møtet varte i 4,5 time. Det var forkynnelse der. Men i 3,5 time var det i 
utgangspunktet bare dans og rock'n'roll musikk og alt annet. Oi, det er Miss Amerika. Det er den kirken i 
Amerika som Broder Branham så.» Og så går du til Østen, i Asia, og hele kirken kommer sammen på stranden. 
Og de går ut i vannet og sier: «Vel, men vi har på oss våre fulle klær.» Ja, og de ligger tett inntil huden fordi du 
er våt. 
 

5. Mosebok 28:15 Men dersom du ikke hører på Herrens, din Guds røst, og ikke akter vel på å holde alle 

hans bud og hans lover, som jeg gir deg i dag, da skal alle disse forbannelser komme over deg og nå deg.  

 

Nå, hvis du vil følge nøye med på hva Gud forteller dem i 5. Mosebok, her sier han at det som er en velsignelse, 

skal bli omgjort til en forbannelse, avhengig av hvordan du reagerer på Guds Ord. Og velsignelsene og 

forbannelsene kommer på to store arenaer i livet. Disse omhandler enten økonomiske velsignelser eller 
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økonomiske forbannelser. Og vi har enten helsevelsignelser eller helseplager. Og helseplager er en 

forbannelse. 

  

5. Mosebok 28:3 Velsignet skal du være i byen, og velsignet skal du være ute på marken.  

 

5. Mosebok 28:16 Forbannet skal du være i byen, og forbannet skal du være ute på marken.  

 

5. Mosebok 28:4 Velsignet være ditt livs frukt og frukten av din jord og frukten av ditt fe, det som fødes av 

ditt storfe, og det som fødes av ditt småfe!  

 

5. Mosebok 28:18 Forbannet være ditt livs frukt og frukten av din jord og frukten av ditt fe, det som fødes 

av ditt storfe, og det som fødes av ditt småfe!  

 

Her skjer det noe. Hva er det? Hvorfor? Hvorfor har du barn som faller fra? Fordi du ikke lærer dem i ung alder å 
respektere Gud i alle ting. Jeg beklager å måtte si det, «foreldreforsømmelse», det er hva Broder Branham sa. 
Betyr det å få barna til å komme til kirken? Det gjør det absolutt. Betyr det å ta tid for bønn? Det gjør det 
absolutt. 
Du forbereder dine barn til å møte din frelser og deres frelser.  
 
5. Mosebok 28:5 Velsignet være din kurv og ditt lager! 

 

Er du velsignet? Har Gud snudd din forbannelse til velsignelse. Har Gud snudd din tomhet til velsignelse? Og 

ditt lager? Hva er et lager? Det er der du legger ting du egentlig ikke trenger i dag, men du trenger det kanskje i 

morgen  

 

5. Mosebok 28:5 Forbannet være din kurv og ditt lager! 

 

Den samme kurven og det samme lagerrommet som du er velsignet i, blir til en forbannelse, fordi du ikke har 
nok lagret til å få deg gjennom morgendagen. Du har ikke nok lagret opp. Du har ikke nok i kurven din. Du har 
ikke nok fra dag-til-dag. Amerikanerne lever med kun 3 dagers forråd av mat. Det er det gjennomsnittlige 
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hjemmet. Kan du forestille deg 3 dagers forråd av mat? Jeg kan ikke det. Jeg beklager, men jeg kan bare ikke 
forestille meg å gå til spiskammeret og ikke finne det jeg ønsker å finne. Men hver dag, Hva vil de gjøre? De går 
ut for å spise, og de blir forgiftet av det som de spiser.  
 
5. Mosebok 28:6 Velsignet skal du være når du kommer inn, og velsignet skal du være når du går ut. 

 

5. Mosebok 28:19: Forbannet skal du være når du kommer inn, og velsignet skal du være når du går ut.  

 

5. Mosebok 28:7 Herren skal la dine fiender som reiser seg mot deg, ligge under for deg. På én vei skal de dra 

ut mot deg, og på sju veier skal de flykte for deg. 

 

8 Herren skal byde velsignelsen å være hos deg i dine låver og følge deg i alt det du tar deg fore. Han skal 

velsigne deg i det land Herren din Gud gir deg. (Det er vårt tusenårsrike,) 

9 Herren skal gjøre deg til et hellig folk for seg, som han har lovt deg med ed, såfremt du tar vare på Herrens, 

din Guds bud og vandrer på hans veier. 

10 Og alle folk på jorden skal se at du er kalt med Herrens navn, og de skal frykte deg. 

(«Å, denne broder Vayle, jeg vil ikke komme nær ham. Han vil bare skjelle meg ut.» Vel, bra for deg. Jeg håper 

han gjør det, hvis du trenger å bli utskjelt. La meg bli utskjelt hvis jeg trenger å bli utskjelt.)  

 

11 Herren skal gi deg overflod av alt som godt er, både av ditt livs frukt og av frukten av ditt kveg og av 

frukten av din jord i det land som Herren med ed lovte dine fedre å gi deg.  

12 Herren skal lukke opp for deg sitt rike forrådshus, himmelen, og gi ditt land regn i rette tid, og han skal 

velsigne alt dine henders arbeid. Du skal låne til mange folk, men selv skal du ikke trenge til å låne av 

noen.  

13 Herren skal gjøre deg til hode og ikke til hale. Du skal alltid være ovenpå og aldri ligge under, såfremt 

du hører på Herrens, din Guds bud, som jeg i dag byder deg å ta vare på og gjøre,  

 

Sammenlign nå hver velsignelse av helse og god økonomi, med disse forbannelser av dårlig helse og dårlig 

økonomi. Det er en ting for Gud å velsigne deg med god helse. Han kan si at helsen din vil være god. Men når 
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Han forbanner deg med dårlig helse, da blir Han veldig spesifikk. Han navngir de forskjellige plager og 

sykdommer som vil komme over dem som er lagt under forbannelsen. 

 

5. Mosebok 28:20 Herren skal sende forbannelse, forvirring og trussel mot deg i alt det du rekker din 

hånd ut til og tar deg fore, inntil du blir ødelagt og går i hast til grunne for dine onde gjerningers skyld, fordi 

du forlot meg. 

21 Herren skal la pest henge fast ved deg til han har utryddet deg av det land du kommer inn i og skal ta i eie. 

22 Herren skal slå deg med tæring og feber, med betennelse og verk, med tørke og kornbrann og rust, og 

de skal forfølge deg til du går til grunne. 

23 Himmelen over ditt hode skal være som kobber, og jorden under deg som jern. 

24 Herren skal la støv og sand være det regn han gir ditt land. Det skal komme ned over deg fra himmelen til 

du blir ødelagt. 

25 Herren skal la deg ligge under for dine fiender: På én vei skal du dra ut mot dem, og på sju veier skal du 

flykte for dem. Du skal bli mishandlet av alle jordens riker. 

26 Dine døde kropper skal bli til føde for alle himmelens fugler og for jordens dyr, og ingen skal jage dem bort. 

27 Herren skal slå deg med Egypts byller, med svulster og med skabb og med utslett som ikke kan leges. 

28 Herren skal slå deg med vanvidd og med blindhet og med forvirring av ditt sinn. (som er angst eller 

neurose) 

29 Du skal famle deg fram midt på dagen, som den blinde famler seg fram i mørket. Du skal ingen lykke ha 

på dine veier, og du skal bare bli undertrykt og utplyndret alle dager. Og det skal ikke være noen som 

frelser. 

30 Du skal trolove deg med en kvinne, og en annen mann skal ligge med henne. Du skal bygge et hus og 

ikke bo i det. Du skal plante en vingård og ikke ta den i bruk. 

31 Din okse skal bli slaktet for dine øyne, og du skal ikke ete av den. Ditt esel skal bli røvet mens du ser på, 

og ikke komme tilbake til deg. Ditt småfe skal gis til dine fiender, og ingen skal hjelpe deg. 

32 Dine sønner og dine døtre skal overgis til et fremmed folk. (Dine sønner skal bli sendt for å kjempe 

andres kamper, og dine barn skal bli utsatt for menneskehandel. Aldri har vi sett en menneskehandel slik vi ser 

det i dag. Over 30 millioner av våre barn blir solgt som slaver for å bli brukt og misbrukt. Hvorfor? Fordi vi ikke 

har gitt av vår tid til Gud.) 
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Dine øyne skal se det og vansmekte av lengsel etter dem hele dagen, og din hånd skal være maktesløs. 

33 Frukten av din jord og av alt ditt arbeid skal fortæres av folk du ikke kjenner. Du skal bare bli 

undertrykt og mishandlet alle dager. 

34 Du skal bli vanvittig av det syn som dine øyne må se. 

35 Herren skal slå deg på knær og lår med onde byller som ikke kan leges, fra fotsåle til isse. 

36 Herren skal føre deg og din konge, som du setter over deg, bort til et folk som verken du eller dine fedre 

har kjent. Der skal du dyrke andre guder, stokk og stein. (Med andre ord: Materialismens gud) 

37 Du skal bli til et skremsel, til et ordspråk og en spott blant alle de folk Herren fører deg til. 

38 Du skal føre mye såkorn ut på marken, men lite skal du samle inn, for gresshoppen skal ete det opp. 

39 Vingårder skal du plante og dyrke, men vin skal du ikke drikke og ikke kunne lagre, for makk skal ete 

den opp.  

41 Sønner og døtre skal du få, men du skal ikke beholde dem, for de skal gå i fangenskap. 

42 Alle dine trær og all din jords frukt skal gresshoppen ta i eie. 

43 Den fremmede som bor i ditt land, skal stige opp over deg, høyere og høyere, 

 

Menn som Kissinger, Soros, Schiff fra WEF og statsministeren i Peru, Inomoto, som tømte skattekassen før han 

flyktet.  

 

men du skal synke dypere og dypere. 

44 Han skal låne til deg, men du skal ikke kunne låne til ham. Han skal være hode, og du skal være hale. 

45 Alle disse forbannelser skal komme over deg og forfølge deg og nå deg til du blir ødelagt, fordi du 

ikke hørte på Herrens, din Guds røst, og ikke tok vare på hans bud og hans lover, som han gav deg. 

46 De skal være til et tegn og et under som skal henge ved deg og din ætt til evig tid. 

47 Fordi du ikke tjente Herren din Gud med glede og av hjertens lyst, enda du hadde overflod på alt, 

48 så skal du tjene dine fiender, som Herren skal sende mot deg, i hunger og tørst og i nakenhet og i 

mangel på alt. Han skal legge et jernåk på din hals, til han har ødelagt deg. 

49 Herren skal føre over deg et folk langt bortefra, fra jordens ende. Det er et folk som kommer flyvende 

lik en ørn, et folk med et språk du ikke forstår. 

50 Det er et folk med hårdt ansikt, som ikke akter den gamle og ikke har medynk med den unge. 
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51 Det eter opp frukten av ditt fe og frukten av din jord, til du blir ødelagt. Det levner deg verken korn 

eller most eller olje, heller ikke det som faller av ditt storfe, eller det som fødes av ditt småfe, til de har 

gjort ende på deg. 

 

Du kan ikke få tak i et anstendig kjøttstykke i Europa i dag, alt du får er disse reststykkene. De forkastet Herren 

for mange år siden. Og det som har skjedd med dem, er i ferd med å skje i USA.  

 

La oss bøye våre hoder i bønn.  
Far, vi synes å ha gitt et budskap i dag som noen kanskje synes er veldig deprimerende, og veldig mye fokusert 
på hva som kommer over denne nasjonen. Men likevel, vi har velsignelsene. Og da, vi vil enten legge nøye 
merke til Herren vår Guds røst, slik at våre velsignelser skulle da komme over oss og innhente oss både i helse 
og i økonomi. Hvis ikke, da skal vi bli forbannet, slik som de andre av nasjonene, i pest og i økonomi. Så, Herre, 
vi ser i dag hvordan dom og økonomisk depresjon er i ferd med å ramme denne nasjonen. Vi ber i Jesu navn. 
Amen.  
 
Nå, i kveld skal vi gå gjennom den siste delen. Jeg tror at dette er en ganske god studie. Tror dere det? Uansett, 
vi skal studere dette. Og jeg vil fortelle dere dette, at jeg gledet meg ikke til vårt neste studium om kirken og om 
Kirkenes Verdensråd, fordi jeg ikke visste noen ting om det. Men denne morgenen, eller faktisk i går kveld og 
denne morgenen, Herren åpnet nettopp opp sitt Ord for meg, og jeg begynner å se ting som jeg aldri før har sett. 
Så dere kommer til å bli virkelig velsignet når vi kommer til dette. Men innimellom kommer vi til å ha flere 
spørsmål og svar om oppstandelsen. Og det er gode spørsmål, de som brødrene stiller. 
 

 

 


